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 משולחנו של ועד האגודה הקהילתית 

 

 שלום לכל בית כפר מנחם 

 "תכלה שנה וקללותיה, תחל שנה וברכותיה"

כולנו תקווה כי השנה  אינם קלים.  ימי אוקטוברבחיינו. אין ספק כי השנה האחרונה הייתה קשה. אולי הקשה 

יפחתו ימי , יחלימו הפצועים, ובפרט שתשקוט הארץ, יחזרו החטופיםהבאה תהיה טובה מקודמתה בכל היבט 

 נחזור מעט לשגרה ונתחיל לשקם.  המילואים, 

 ומתוקה. שתהיה לכולנו שנה טובה 

,  עופר איילאורן,  גל אביב כהנא, סיוון מירז, ליאת צין, : אורה דביר, הקהילתית דרור אבודרם בשם ועד האגודה

 שלומי גרבר שגיא יודוביץ', 

 ואלון ממשרד האגודה. הדרובשם 

 מספר דברים הנמצאים על שולחנו של הועד אןנביא כ

 בטיחות בדרכים: זה בנפשנו!!  .1

 מעברי החציה והמדרכות בדרך לבתי הספר נצבעו לקראת שנת הלימודים.  •

נהיגת בני נוער: בכפר מנחם מספר גדל ורב של נהגים צעירים. אנו מבקשים מכלל הנהגים לנהוג   •

ביתר זהירות ובפרט מהנהגים הצעירים שהשליטה והניסיון שלהם מועט. אנו נתקלים במקרים  

רבים ובתלונות רבות על נהיגה מהירה ולא זהירה. הדבר האחרון שאנו צריכים בכפר מנחם זו 

 נפגעים. תאונה עם 

נהיגה בגולפיות: בני נוער רבים נוהגים בגולפיות. פעמים רבות הגולפיות עמוסות בבני נוער  •

נוספים )עד כדי חמישה או שישה על גולפית אחת!( למי שאינו מצוי בתקנות החוק, הנהיגה  

בגולפית מותרת אך ורק למי שברשותו רישיון נהיגה וכמובן שהסעת נוסעים היא עפ"י רישוי  

ות כבר התהפכו בכפר מנחם. מיותר לציין ההשלכות במקרה של תאונה עם נפגעים.  הרכב. גולפי

 https://www.gov.il/he/pages/differences_mobility_scooterמצ"ב הוראות החוק: 

קסדות: ישנם מקרים רבים מדי בהם רוכבים על אופניים או קורקינטים ללא קסדה. אנא דירשו  •

 מהילדים ומעצמכם לחבוש קסדה. 

. לבקשתנו, העלה נתי, ראש המועצה, את נושא  383צומת הכניסה לכפר מנחם על כביש  •

מהפגישה עלה כי  הרמזור וההסדרה הבטיחותית של צומת כפר מנחם, מול מנכ"ל נתיבי ישראל. 

אך היא אינה מבוצעת לאור מגבלות תקציב וסדרי עדיפויות. עלות   הרמזור תכנית לביצועקיימת 

 2025לביצוע במהלך לסדר העדיפות ואש"ח. נקווה שהרמזור יכנס  800 הקמת הרמזור: 
 שינויים בבעלי תפקיד: תודות למסיימים וברכת הצלחה למתחילים.   .2

תרבות: צמד רכזות התרבות: ניקי ויפעת החלו בעבודתן. תודות לזהר ארגוב על איוש התפקיד ב  •

שתורם מזמנו לאירועי בתרבות השונים ברצוננו להביע תודות לכל מי  השנים האחרונות!!! 6

 רחב יותר לתת יד בתכנון, הקמה ופירוק אירועי התרבות השונים בכפר מנחם.  וקוראים לציבור

 4ספריה: הוצאנו קול קורא למועמדים לעתודה לספרנ.ית ספריית כפר מנחם. הגישו מועמדות  •

 . חלהשכבר  מהם לאחר סבב ראיונות 2אנשים ואנו נמשיך תהליך הכשרה עם 

 .יצא קול קורא לחידוש מסורת העלון הישובי   עלון: •

ועד: סנאית פוקס ביקשה לסיים את תפקידה בועד, אנו מודים לה על התקופה בועד ונפתח קול   •

 קורא לחבר.ת ועד חדש שיעסוק בנושא החינוך. 

על  מודים לאלון   אנו. לאחר כשנתיים בתפקיד  ועד: אלון ביקש לסיים את תפקידו כמנהל האגודה •

 נוציא קול קורא למשרה תוך כוונה לאייש ולסיים חפיפה עד לסוף השנה.  העשיה בקהילה ו
   ביטחון: .3

עמיחי , לומי שופן, שאמיר רוזנטל, יפתח רוסק, רב"ש –גידי קרון , עופר איל)צוות הביטחון  •

סיים את עבודת המטה בנושא תפיסת הביטחון של כפר מנחם. תפיסת    (אורן שוקרון, ויינברגר

https://www.gov.il/he/pages/differences_mobility_scooter


 300הביטחון תוצג לועד מלווה בתכנית השקעה בתשתיות ביטחון. )לתשתיות אלה מוקצים 

 אש"ח שקיבל כפר מנחם כחלק מתקציבי המועצה לשנה זו(. 

כיתת הכוננות סיימה תהליך הצטיידות ותוכנית אימון ותורגלה מספר פעמים ע״י מג״ב ע״מ  •

מספר נשקים ארוכים שקיבלנו  . ההצטיידות כללה לבדוק כוננות ועמידה בסטנדרטים נדרשים

תודה רבה לכל חברי כיתת  , ציוד מיגון אישי וציוד קשר. מהמשטרה הנעולים בכספות ייעודיות

 הכוננות!!! 

הוזמן שער חדש והוא נמצא בתהליך ייצור. אנו עושים מאמצים לקדם את  החלפת שער הקיבוץ:  •

 התקנתו בהקדם האפשרי. 
 צח"י: .4

גידי קרון, )זיו לוק, אבנר מזמר,  השנה האחרונה הייתה אינטנסיבית ומלאת פעילות של צח"י •

באוקטובר,   7: משבת ה אלה קריסטל, צבילי, נעם קורן, אמיר כץ, ניקי מור, יפעת צימבל( 

עבודה של צח"י שכללה הערכות מצב והנחיות לישוב מה עובד ומה סגור, שמירה  התקיימה

 ישובית שנמשכה כחודשיים ובסוף העברת אחריות בטחונית חזרה להנהלת הישוב

בוצעו מספר תרגילי כוננות ששילבו את כלל צוותי החירום, חלק מהתרגילים בוצעו  במהלך השנה  •

 בהנחיית והכוונת משמר הגבול וחלק פנימי.

, רפואי ציוד והשלמת שורות ריענון, הצוות על פיקוד לקח מרקוס, נבנה מחדש ורוענן יפתח צוות •

רפואיות  ודרישות המפרט לפי נוסף וציוד חובש ערכות, חובש תיקי מספר לאחרונה נרכשו

 שהוגדו ע"י הצוות. 

 לא ביקשו הצוותים ראשי, בתהליך כרגע)כיבוי אש והצלה(   כב״ה לצוות  ניהול/  פיקוד הגדרת •

 . בשיגרה כב״ה  תפקיד על דיונים(, צוות כחברי ישארו אך) בתפקיד להמשיך

שרתומים לנושא כל השנה הן בהיערכות והן זו הזדמנות מצויינת להגיד תודה לחברי הצוות  •

 מתפתח הדורש התייחסות הצוות.בעירנות בכל מצב 
 :חינוך .5

פורום החינוך קיים עם מנהלות חינוך הגיל הרך והחברתי ישיבה בנושא המוכנות, ההיערכות   •

והפערים לקראת השנה החדשה. ככלל, המוכנות טובה, יש פער בשני אנשי צוות בחינוך 

החברתי: אורנית ורעות במאמץ לסגור את הפער. יש קושי בגיוס מדריכים צעירים, בעיקר בנושא 

 המתאימים למדריך צעיר בגודל היחידה ובמחיר היחידה.    מגורים בכפר מנחם

לגנים  ממערב  החניה הצמודה מהנדס המועצה שוקד על תכנית להסבת  בתי הספר ה"אלה": •

שהאוטובוסים לא יכנסו כמו שהיום דרך השער הראשי  לסובת אוטובוסים כך לבית הספר ומצפון 

ם יאם תבוצע התכנית, תוסב הסובה הנוכחית לחניית רכבובכך נפחית את הסיכון הבטיחותי. 

 רגילה.  

גילי אולסוונג, כנרת  בהט, קריסטל אלה איריס קרון, לצוות פורום החינוך: זו הזדמנות לומר תודה   •

מנהלת חינוך הגיל הרך,  -לקארין, עומר אורון, אוריאל ירון, רון לפידותאמויאל, מאיה אורן, 

 אורנית ורעות מנהלות החינוך החברתי ולאמיר מהשומר הצעיר.  

 צוות קהילה ערה:  .6

הורים מתנדבים שיוצאים  30פרויקט קהילה ערה מתקיים בכפר מנחם כבר שנתיים. יש לנו כ •

לסיור בסופי השבוע בשעות הלילה. המטרה שלנו היא להיות נוכחים בשעות הלילה שבהן  

מסתובבים הרבה בני נוער בחוץ ללא נוכחות מבוגרים. אנחנו פוגשים בבני הנוער, מכבדים אותם  

 ם לעזור להם לפעול באחריות ולשמור על עצמם ועל המרחב הקהילתי.  במשהו טעים ורוצי

 יש לנו כללי בסיס להתערבות שהוסכמו בסדנה שהיתה פתוחה לכל ההורים.   •

לסיכום השנתיים, אנחנו מרגישים שהפרויקט עשה משהו חיובי מאד לשיח שלנו עם בני הנוער   •

ושהם שמחים ומודים על הנוכחות שלנו בסופו של דבר. נרקם קשר של אמון שמאפשר לנו  

 ההורים לפקוח עין להזהיר ולסייע כשנדרש ומאידך לבני הנוער לפנות לעזרה. 

תודה לכל ההורים המתנדבים. זה לא פשוט לצאת החוצה ולהישאר ערים בשעות  ברצוננו לומר  •

מאוחרות אבל יש לזה שכר ממש טוב של בניה של קשר וחיבור עם הילדים הפרטיים בבית ועם 

 בני הנוער המקסימים בישוב שלנו. 

הצוות הוקם על ידי תמי יבלונקה, גילי אלסוונג ויעל בן יצחק. לאחרונה נכנסו במקומן רותם  •

וזו הזדמנות לומר להן תודה על ההשקעה והנתינה. אנו קוראים לציבור  שחורי ורחלי שנהב

 עבודה נפלאה.  להתנדב לצוות זה שעושה 
 : גינון .7



 לפי התכנית.  בדעו עידןעדת הגינון הכינה תכנית עבודה שנתית. ו •

עצים ברחבי כפר מנחם, כמו כן, שתילת דשא ליד שער   35פרוייקטים: בביצוע פרוייקטי החלפת  •

 אש"ח.  73ההרחבה והשלמת שתילים. הפרוייקטים מבוצעים מתב"ר הפיתוח השנתי בסכום של 

איכות הסביבה: פינת הגרוטאות בדרך למפעלים הושמשה בניהול דן מודעי, עידן לוונהיים   •

והאגודה ותשמש לאיסוף גרוטאות ופינוי פסולת בניין עד לרמת הבאלה כנגד תשלום. הועד  

מסמיך את משרד האגודה להזמין פקח של המועצה במקרה שיש השלכת פסולת בנין ברשות 

 הרבים.

עופר אייל,  , בן סעידי, אסא ברקאביב כהנא, , אורית עוזזדמנות לומר תודה לוועדת הגינון: זו ה •

 עדי טליאס  , ירון זוהר
  :ואיכות הסביבה שפ"ע )שיפור פני העיר( .8

של הניקיון ופינוי האשפה ופינות המיחזור. בפגישה שלנו עם ראש   טובכולנו עדים למצב הלא   •

המועצה והמנכ"לית בנושא, העלנו את הצורך בטיפול דחוף בבעיה שמשפיעה על איכות החיים  

. לאחר פרישת יוסי שיש  של כולנו ועל ניראות הישוב. )בעיה זו אינה ייחודית רק לכפר מנחם(

וכל הטיפול בנושא הוטל על בעל תפקיד  מחליףבתחילת השנה, לא מונה מנהל מחלקת שפ"ע 

ברור לכולנו כי מנהל מחלקת שפ"ע דורש   בחברה הכלכלית שעשה זאת נוסף על תפקידו הרגיל.

שהחל  ,  שפ"עה 'מכרז למנהל מחלאחרונה, בוצע עיסוק מלא ולא עיסוק במקביל לתפקיד אחר.  

, כולל  אשפה חדשפינוי  בלן. בנוסף, בתקופה הקרובה יחתם חוזה עם קבספטמבר 1ב  בעבודתו

השיפור לא יהיה מיידי אך נקווה שצעדים אלה ישפרו את  בונוסים בהתאם לעשייה.  \מערך קנסות

 הנוכחי.   המצב

במקביל לצעדי המועצה, על כל אחד מאיתנו מוטלת החובה לדאוג להשליך אשפה במקום  

 הייעודי בתוך הפחים ולא לידם! 

 .: אנו נתחיל בתכנון התקציב לאחר החגים ובתלות במצב הבטחוני2025תקציב  .9

 

 ,שנה טובהובכבוד רב 

 ועד האגודה הקהילתית. 

 


